
OPENBARE BESLUITENLIJST
COMMISSIE SOCIALE LEEFOMGEVING DORDRECHT VAN  21 JANUARI 2020

1 Opening, mededelingen en vaststellen agenda

Besluit
De voorzitter opent, er zijn geen mededelingen; de commissie stelt de agenda 
vast.

2 Vaststellen besluitenlijst commissie Sociale Leefomgeving d.d. 15 januari 
2020

Besluit
De commissie stelt de besluitenlijst vast.

3 Zienswijze voorstel nieuwe solidariteitsafspraken jeugdhulp Zuid-Holland 
Zuid

Besluit
De commissie besluit de overdenkingen toe te voegen aan de zienswijze en deze te 
agenderen als hamerstuk voor de raad van 28 januari.

4 DSB brief standpunt positionering Wet inburgering

Besluit
De commissie besluit het raadsvoorstel als hamerstuk te agenderen voor de raad.

5 Bach met beleid; beleidsplan Drechtsteden Bachkoor 2020-2024

Besluit
De commissie neemt de brief voor kennisgeving aan verzoekt het college om een 
antwoordbrief te sturen namens de raad.

6 Brief van bewoners beheergroep Kromhout/Kasperspad/St.Jorisweg over 
visiedocument Van opvang naar wonen 2020 - 2025. Veilig onder dak, met 
perspectief op een beter bestaan en de betrokkenheid van bewoners

Besluit
De commissie besluit de brief te betrekken bij de bespreking van de Visie Opvang 



op een nader te bepalen moment.

7 Agenda's 11 en 18 februari 2020

Besluit
De commissie stelt de agenda's voor 11 en (voorlopig) 18 februari vast.

8 Vragen aan het College

Besluit
Loudy Nijhof (BVD) stelt een vraag aan het college: de afgelopen dagen 
verschenen er twee artikelen over een dakloze 19-jarige jongere die verstrikt is in 
het zorgnetwerk in Dordrecht. Zoals u weet, is Beter Voor Dordt al jaren bezig om 
te wijzen op de 18-/18+ problematiek die in de zorg nog steeds een probleem lijkt 
te zijn. Dit terwijl de Jeugdwet gaat tot 23 jaar, niet tot 18 jaar. Deze zaak dient 
zorgvuldig onderzocht te worden daar waar het de rollen van meerdere partijen in 
de keten aangaat. Het betreft hier Veilig Thuis, zorgaanbieder Enver, de wijkteams 
en het Leger des Heils. Wij zullen hierover dan ook gedetailleerde art.40-vragen 
stellen. Graag willen wij een eerste reactie van de portefeuillehouder Opvang; de 
art 40 vragen zullen aan de portefeuillehouders Jeugd en Wmo gesteld worden. Wij 
stellen binnenkort de visie opvang vast en zijn zwaar verbaasd over de route die 
deze jongere heeft moeten lopen zonder ergens hulp te krijgen en zelfs zonder aan 
te komen bij het Leger des Heils. Heeft u zicht op hoeveel daklozen er een 
postadres bij Enver hebben? Worden deze inschrijvingen bekostigd? Zo ja, uit 
welke geldstroom worden deze inschrijvingen bekostigd en wat moet Enver 
hiervoor doen? Bent u zich bewust van het feit dat deze inschrijving verdere 
hulpverlening bij het Leger des Heils belemmert?
Wethouder Heijkoop antwoordt dat de situatie van de jongen hem aan het hart 
gaat en dat het goed is dat hier aandacht voor is. Het is namelijk de bedoeling dat 
geen enkele jongeren op straat verblijft. Bij Enver zijn 58 postadressen waarvoor 
de organisatie niets in rekening breng.
In reactie hierop vraagt Nijhof naar de rol van Veilig Thuis. Wethouder Heijkoop 
dat in elk geval Veilig Thuis een belangrijke rol speelt.
Naast BVD kondigt ook GroenLinks art.40-vragen aan.

9 Terugkoppeling uit regionale overleggen

Besluit
Wethouders hebben de gelegenheid de commissie te informeren over lopende 
zaken, recente en/of aanstaande overleggen uit de regio.

10 Zienswijze regionale visie sociaal domein: aangepaste versie 

Besluit
De commissie besluit de aangepaste zienswijze als hamerstuk te agenderen voor 
de raad van 28 januari.

11 Raadsinformatiebrief over Uitkomst haalbaarheidsonderzoek naar de 



revitalisering Sportpark Krommedijk incl. stadionontwikkeling FC 
Dordrecht

Besluit
Fracties voeren een inhoudelijk debat over de bereidheid om vanuit de gemeente 
steun te verlenen aan FC Dordrecht en in het verlengde hiervan, de uitgewerkte 
variant van Maatschappelijk Financieren voor het gehele sportpark Krommedijk. 
Belangrijke vraag is of coalitiepartijen het standpunt van het college delen dat de 
gesprekken over steun nu zijn beëindigd. De commissie besluit de RIB te 
agenderen voor de raad van 28 januari en om hierbij het debat te voeren over de 
wel of niet gewenste verdere uitwerking van Maatschappelijk Financieren met een 
contra-garantie, aan de hand van een motie van (in elk geval) de PvdA. 
Spreektijd: vijf minuten.

12 Beantwoording door het college van vragen ex art. 40 RvO van de fractie 
VSP inzake FC Dordrecht en herontwikkeling Krommedijk

Besluit
Fracties voeren een inhoudelijk debat over de bereidheid om vanuit de gemeente 
steun te verlenen aan FC Dordrecht en in het verlengde hiervan, de uitgewerkte 
variant van Maatschappelijk Financieren voor het gehele sportpark Krommedijk. 
Belangrijke vraag is of coalitiepartijen het standpunt van het college delen dat de 
gesprekken over steun nu zijn beëindigd. De commissie besluit de RIB te 
agenderen voor de raad van 28 januari en om hierbij het debat te voeren over de 
wel of niet gewenste verdere uitwerking van Maatschappelijk Financieren met een 
contra-garantie, aan de hand van een motie van (in elk geval) de PvdA. 
Spreektijd: vijf minuten.

13 Rondvraag

Besluit
Fracties hebben geen punten voor de rondvraag.

14 Sluiting

Besluit
De voorzitter sluit de vergadering.


